## 中国太平洋财产保险股份有限公司上海分公司

China Pacific Property Insurance Co., Ltd Shanghai Branch

## 出险通知书

## Loss Notice

*被保险人 Insured	*护照号码 Passport No.	
保险单号	保险标的	
Policy No.	subject matter	
保险金额	保险期限	
Sum Insured	Insurance Period	
出险地点	出险日期	
Place of Loss	Date of Loss	

出险情况、主要原因及施救经过:

Loss Status, Main causes and Salvage Course:

在 2024 年 10 月 20 开航的皇家加勒比国际邮轮因受恶劣天气影响,导致石垣岛停靠取消,赔偿每位游客 RMB400 元。

The "Royal Caribbean" cruise ship, which set sail on October 20, 2024, cancelled its call in the port of Ishigaki Island due to heavy weather. Each tourist will be compensated with RMB 400.

损失估计:

Loss Assessment:

\*Bank Name:

\*Account No.:

\*Bank Address:

\*Swift Code:

\*Account Name:

\*Payee's Billing Address:

\*Payee's Passport No.:

Handling Fee for foreign exchange transfer will be deducted by the receiving bank, subject to bank regulations. \*被保险人(签名)

Insured (Sign):

年 月 日 YY MM DD

注: "\*" 部分为必填项目, 务必填写准确, 填写不全或有误将影响理赔进度; 银行账户必须提供本人储蓄账户(未成年人除外), 开户行信息填写齐全。

Note: The "\*" part are mandatory fields. Please make sure to fill in correctly, otherwise it will affect the claim progress; Please provide your own savings account for Bank Account (except minors). The name and address of the bank must be complete.